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متن پرسش

سلام خدمت استاد بزرگوار: اساتید پزشکی کاملا حجامت رو رد می کنند و تاکید بر خون دادن به بانک

خون دارند آیا این ناشی از عدم آگاهی آنها نسبت به دستورات پیامبر و غرق شدن در علم مادی و

دنیوی است؟ یا این مورد از آن مواردی است که شکل آن در زمانه حال تغر کرده مثلا خون دادن به

جای حجامت.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: البته همهی پزشکان مسئلهی حجامت را رد نمیکنند، اینهایی هم که رد

میکنند تصورشان آن است که از نظام بدن انسانها با روش علم تجربی، علم کامل بهدست آوردهاند.

در حالیکه اینطور نیست. موفق باشید


